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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

Készült Vanyarc Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 2023. április 25. -én 
megtartott, nyílt üléséről. 
 
 
Jelen vannak: Szabó Sándor polgármester 
 Bálint Andrea alpolgármester 
 Fekete Anna alpolgármester 
 Thomka Noémi képviselő 
  Mlinkó Nándor képviselő 
  Hrtyán Péter képviselő 
 
   
   
 
Meghívottak: Várnai Ildikó jegyző. 
     
Szabó Sándor polgármester: Tisztelettel köszöntöm a testület tagjait, és 
Várnai Ildikó jegyzőt. 
 
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 7 tagjából 5 jelen van, Bálint Andrea alpolgármester 
jelezte, hogy késni fog, de hamarosan érkezik, így az ülésünk határozatképes.  
Jegyzőkönyv hitelesítőnek javaslom, Fekete Anna alpolgármestert, jegyzőkönyvvezetőnek 
Várnai Ildikó jegyzőt. 
 
A Képviselő-testület egyhangúlag elfogadta Várnai Ildikót jegyzőkönyvvezetőnek,   
és Fekete Anna alpolgármestert a jegyzőkönyv-hitelesítőjének. 
 
Ezután a polgármester javaslatot tett az ülés napirendi pontjára. 
 

1./ Szociális célú tüzelőanyag támogatási pályázat benyújtásáról szóló döntés. 
Előterjesztő: Szabó Sándor polgármester 
 
2./ Helyi Esélyegyenlőségi program megtárgyalása, és jóváhagyása. 
Előterjesztő: Várnai Ildikó jegyző 
 
3./ Posta jövőbeni működtetési lehetőségeinek megbeszélése, esetleges bezárási 
szándékot megelőző, előzetes egyeztetés. 
Előterjesztő: Szabó Sándor polgármester 
 
4./ Közösségi együttélés szabályainak meghatározásáról összeállított, rendelettervezet 
megtárgyalása. 
Előterjesztő: Szabó Sándor polgármester 
 
5./ „Böllér fesztivál” konkrét feladatok pontosítása, felelősök kijelölése. 
Előterjesztő: Szabó Sándor polgármester 
 
6./ Egyebek 
  - Tatárház értékesítés, eddigi történések, ajánlatok. 
  - Telek értékesítésről tájékoztatás 
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  - Eszközök értékesítésének jelenlegi állása. 
  - Közbiztonsággal kapcsolatban, esetleges konkrét javaslatok megvitatása. 
  - Gyermeknap előzetes megbeszélése. 

- Stb. képviselői felvetések alapján 
 
 

A Képviselő-testület egyhangúlag elfogadta a napirendi pontot. 

Hrtyán Péter: Az egyebek napirendi pontban, szeretném, ha beszélnénk a kutak engedélyezési 
eljárásáról, sokan érdeklődnek, hogy ebben a témában végül is, most holt tartunk. 

Mlinkó Nándor: Szeretném, ha a következő ülésünk pontos dátumában, az ülés végén 
megállapodnánk, hogy tudjunk előre tervezni. 

 

1./ Szociális célú tüzelőanyag támogatási pályázat benyújtásáról szóló döntés. 
 

Szabó Sándor: 
Rendben, a kéréseket rögzítettem, visszatérünk rá az ülés végén. 
Szeretném, ha a szociális tüzelőanyag pályázat beadásáról döntést hoznánk, hiszen legkésőbb 
csütörtökön be kell adni, ha a testület támogatja. 
 
Hrtyán Péter: 
Látom az összegeket, hogy ez az önkormányzatnak a tavalyi számok alapján kb. másfél millió 
forintjába kerül. Kérdésem, hogy lesz-e ennek finanszírozására anyagi lehetőségünk? 
 
Szabó Sándor: 
Meg fogjuk oldani, de ez főként a szociális keretünkből kerül kifizetésre, így, ha emellett 
döntünk, akkor egyéb támogatásokra jut esetleg kevesebb forrás. 
 
Mlinkó Nándor: 
Szerintem legyen, legfeljebb a házhozszállítást nem fogjuk bevállalni, ezt régebben is 
megoldották a támogatott családok. Nem leszünk népszerűek, de a fára nagyobb szükség van. 
 
Thomka Noémi: 
Ez már hagyománnyá vált, és elvárás az önkormányzat felé, tehát mindenképpen kell 
pályázni. 
 
Fekete Anna: 
Mindig lesz felháborodás, amíg nem változtatunk az elosztás rendjén. Szerintem más módon 
kell elosztani. Be kell kérni az igénylőktől a jövedelemigazolásokat, és arról is kell 
nyilatkoztatni őket, hogy mivel fűtenek. Az, hogy valaki betöltötte a 70. életévét, még 
önmagában nem rászorultsági ok, vannak fiatalabbak, akik sokkal kevesebből élnek. 
Módosítani kell a szociális rendeletünket. Ha sikerül egy igazságosabb elosztási rendszert 
megfogalmaznunk, akkor támogatom, egyébként nem. 
 
Várnai Ildikó: 
A következő ülésre előkészítem a rendeletmódosítás tervezetét, amennyiben kapok hozzá 
konkrét javaslatokat. 
 
Szabó Sándor: 
Kérem döntésüket a rendeletmódosítási indítvány elfogadásáról. 
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A képviselő-testület 5 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

16/2023.(IV. 25.) számú képviselő-testületi határozata: 
/Szociális rendelet módosítási indítvány elfogadása. / 

 
1./Vanyarc Község Önkormányzatának Képviselő-testülete jelen határozatával akként dönt, 
hogy a szociális rendeletének, a szociális tűzifa elosztásának módjáról szóló bekezdését, az 
igazságosabb elosztás érdekében módosítani kívánja. 
2./ Vanyarc Község Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a jegyzőt, a módosítás 
tervezetének előkészítésére. 
 
Határidő: május 31. 
Felelős: jegyző 
 
 
Szabó Sándor: 
Köszönöm, akkor most szavazzunk a pályázat benyújtásáról. 
 

A képviselő-testület 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett a következő határozatot 
hozta: 

 

17/2023.(IV.25.) számú képviselő-testületi határozata: 
/ Szociális célú tüzelőanyag támogatási pályázat benyújtásáról szóló döntés. / 

 
1./ Vanyarc Község Önkormányzat képviselő testülete jelen határozatával akként dönt, hogy 
pályázatot nyújt be szociális tűzifa támogatásra a pályázható maximális,  
azaz 160 m3mennyiségre. Az ehhez szükséges 406.400 forint összegű önrészt vállalja, és 
nyilatkozik arról, hogy az önrész összege költségvetésében rendelkezésére áll. Nyilatkozik 
továbbá, hogy sikeres pályázat esetén a támogatottaktól semmiféle ellenszolgáltatást nem kér. 
 
Határidő : folyamatos 
Felelős :polgármester 
 
 

2./ Helyi Esélyegyenlőségi program megtárgyalása, és jóváhagyása. 
 

Várnai Ildikó: 
A HEP elfogadása óta, eltelt 5 év, így teljesen új programot írtunk. Gondolom mindenki 
elolvasta, amennyiben nincs kiegészítési javaslat, úgy kérem jóváhagyásukat. 
 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal, a következő határozatot hozta: 

 

18/2023.(IV.25.) számú képviselő-testületi határozata: 
/ Vanyarc Községi Önkormányzat Helyi Esélyegyenlőségi Programjának elfogadása.  

 
1./ Vanyarc Község Önkormányzat képviselő testülete jelen határozatával akként dönt, hogy 
Vanyarc Községi Önkormányzat Helyi Esélyegyenlőségi Programját, az előterjesztésnek 
megfelelő formában, változatlan tartalommal jóváhagyja.  
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Határidő : folyamatos 
Felelős : jegyző 
 
 

3./ Posta jövőbeni működtetési lehetőségeinek megbeszélése, esetleges bezárási 
szándékot megelőző, előzetes egyeztetés. 
 

Szabó Sándor: 
Egyelőre, még csak pletykák keringenek a bezárásról, de ha ez már beszédtéma akkor előbb-
utóbb sorra kerül, erről már vannak sajnos tapasztalataink. Engem már megkerestek, egy 
úgynevezett partneri program lehetőségével, aminek feltételeit, a képviselők megkapták, és 
remélem mindenki átnézte. Amennyiben valaki partneri szerződést köt ilyen feltételekkel, az 
egyértelműen veszteséget termel majd, vagy legjobb esetben esetleg nullára lehet kihozni. 
Ezért elsősorban már működő üzletekre gondoltak, mivel a posta működtetése, talán hozhat 
forgalomnövekedést. Ha jól tudom Bálint Andrea nem zárkózott el, de mivel nincs még jelen, 
így nem tudom hol tart ebben az ügyben. 
Egy biztos, a posta bezárására nem kerülhet sor Vanyarcon. Ha nincs más megoldás, akkor el 
kell gondolkodni azon, hogy az önkormányzat kössön megállapodást. Nincsenek pontos 
adataim arról, hogy mekkora költséggel, ráfizetéssel járna, de mindenképpen küzdünk azért, 
hogy a posta bezárására ne kerüljön sor. 
 
Hrtyán Péter: 
A posta bezárások azért kerültek napirendre, mert nyilvánvalóan nem éri meg nekik tovább 
üzemeltetni. Tény, hogy ha nekik nem éri meg, akkor nekünk sem fogja. Jó lenne tudni, hogy 
mennyi a havi veszteség? 
 
Mlinkó Nándor: 
Lehet tudni, hogy mikor lesz erről érdemi információ? 
 
Szabó Sándor: 
Remélem soha! Értem ezalatt, hogy tartják a szavukat, és 1000 fős lakosságszám felett 
valóban csak akkor zárhatják be, ha az önkormányzat hozzájárul, de nem bízom ebben. 
Néhány napja beszéltem velük telefonon, és akkor ezt nyilatkozták. Nyilvánvaló, hogy ilyen 
hozzájárulást önkormányzatunk soha nem fog megadni. 
 
Fekete Anna: 
Félek, hogy ugyan az lesz, mint a Takarék Szövetkezettel. Eldöntötték, és bezárták. Senkit 
nem kérdeztek meg róla. Ez üzlet, sajnos mostanában így történnek a dolgok. 
 
Szabó Sándor: 
Ha bármilyen új információ a tudomásomra jut, azonnal tájékoztatom a testületet, addig is 
mindenki gondolkodjon a lehetséges megoldásokról. A postának Vanyarcon nem szabad 
megszűnnie. 
 

4./ Közösségi együttélés szabályainak meghatározásáról összeállított, rendelettervezet 
megtárgyalása. 
 

Bálint Andrea alpolgármester az ülésre megérkezett. 
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Várnai Ildikó: 
A tervezetet még kiegészítettem a házak előtti kövek kirakásának tilalmával. 
 
Hrtyán Péter: 
A kocsibeálló közterületnek számít? 
 
Várnai Ildikó: 
Minden, ami a kerítésen, telekhatáron kívül van, az közterület. Tehát a kocsibeálló is. 
 
Mlinkó Nándor: 
Tehát, ha valaki mondjuk sziklakertet épít, pusztán díszítésből a háza elé, akkor az is 
büntethető. Ezt a szabályozást nagyon át kell gondolni. 
 
Szabó Sándor: 
A rendelettervezet megfogalmazására én kértem fel a jegyzőasszonyt. Nagyon elegem van a 
közterületen történő italozásból. A rendőrség azonban csak akkor léphet fel ezek ellen, ha van 
ennek tiltásáról helyi rendelet.  
 
Fekete Anna: 
Ez valóban nagy probléma, például a játszótéri favonaton rendszeresen italoznak. 
 
Várnai Ildikó: 
Ahogy láthatják a tervezetben megfogalmazott esetekben, elég magas összegű bírság 
kiszabására kerülhet sor, de egy ilyen rendeletnek akkor van értelme, ha következetesen 
betartjuk. Tehát nincs kivétel, ez mindenkire vonatkozik. Tehát nagyon át kell gondolni mi az, 
ami belekerül. Sok büntetés kiszabására kerülhet sor, ha elfogadják. Ennek sokan örülnek 
majd, de az érintettek nagyon fel lesznek háborodva, bár ennek eredményeképpen nem 
kockáztatják meg a következő bírságot. 
 
Mlinkó Nándor: 
Igaz, hogy egyszer kellene következetesen végig csinálni, lehet, hogy lenne eredmény, de ezt 
még alaposabban végig kell gondolni. 
 
Várnai Ildikó: 
Lehet, hogy egy hét nem volt elegendő, az alapos átgondolásra, tehát nincs akadálya annak, 
hogy a következő ülésre halasszák a döntést. Addig várom az új javaslatokat, módosításokat, 
amit beépíthetek a tervezetbe. 
 
Szabó Sándor: 
Kérek mindenkit, hogy a következő ülésre gondolják át, és készüljenek fel kicsit alaposabban. 
 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, a következő határozatot hozta: 

 

19/2023.(IV.25.) számú képviselő-testületi határozata: 
/ Közösségi együttélés szabályainak meghatározásáról szóló rendelettervezet 

tárgyalásának elhalasztása. / 
 

1./ Vanyarc Község Önkormányzat képviselő testülete jelen határozatával akként dönt, hogy 
Közösségi együttélés szabályainak meghatározásáról szóló rendelettervezet tárgyalását és 
elfogadását a soron következő testületi ülésig elhalasztja. 
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Határidő : folyamatos 
Felelős : jegyző 
 

5./ „Böllér fesztivál” konkrét feladatok pontosítása, felelősök kijelölése. 
 

Szabó Sándor: 
Előre bocsátom, hogy minden segítségre szükség van, mert ez elég nagy munka. Már 
pénteken minden felszerelést a helyszínre kell vinni, ugyan a közmunkásokkal megyünk, de a 
pakoláshoz kell még segítség. Továbbá a díszítéshez is kellenek kreatív hölgyek. Úgy 
gondoltam, hogy szombaton este mindent vissza is kellene hozni. Mlinkó Nándor említette, 
hogy ebben akár teherautóval is tud segíteni. 
 
Hrtyán Péter: Pénteken jövök, segítek. 
 
Mlinkó Nándor: Pénteken itt leszek, és a szombati teherautó is megoldható. 
 
Fekete Anna: 
Figyelembe kell venni, hogy sokunk gyereke, rokona, szombaton konfirmál. Nagyon 
szerencsétlen ez az időpont, hiszen hétfőn Vanyarcon május 1.-ei rendezvény, és azon is jelen 
kell lenni. A dekorációhoz annak idején vittünk muskátlit, és én csináltam legtöbbször 
dekorációt, virsliből, kolbászból stb.  
 
Várnai Ildikó: 
Itt ül mellettünk a művelődési ház vezetője, reméljük neki is lesznek a díszítéshez kreatív 
ötletei. 
 
Szabó Sándor: 
Ez a rendezvény minden szempontból eltér a többi település által rendezett eseményektől. 
Tudomásul kell venni, hogy ez ráfizetéses. A képviselők javaslata volt, hogy a kapcsolatépítés 
miatt mégis vegyen részt rajta Vanyarc is, úgyhogy a munkából valamennyiünknek ki kell 
venni a részét, és csak remélni tudom, hogy nem mos el megint mindent az eső. Tavaly három 
sátrunk meg teljesen tönkre, és elég jelentős ráfizetéssel zártunk.  
Most térjünk át konkrétan az anyagszükségletre és a feladatokra. 
 

A képviselők részletesen megbeszélték az anyagszükségletet, a forgatókönyvet és a konkrét 
feladatokat. 

 
6./ Egyebek 
  - Tatárház értékesítés, eddigi történések, ajánlatok. 
  - Telek értékesítésről tájékoztatás 
  - Eszközök értékesítésének jelenlegi állása. 
  - Közbiztonsággal kapcsolatban, esetleges konkrét javaslatok megvitatása. 
  - Gyermeknap előzetes megbeszélése. 

- Stb. képviselői felvetések alapján 
 

Szabó Sándor: 
Mielőtt továbbmennénk, néhány szó a „majálisról”? 
 
Thomka Noémi: 
Pénteken délután tartunk megbeszélést ezzel kapcsolatban a művelődési házban, ott 
részletesen mindent letisztázunk. A program már fenn van a közösségi oldalon. 
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Mlinkó Nándor:  
A díszítendő májusfáról gondoskodom, időben ott lesz. 
 
Szabó Sándor: 
Gyermeknapi előkészületek? 
 
Gyurek Széles Anett: 
Kaptam ajánlatokat ugrálóvárról, és hoztam egyet buborékfociról is, ez nagyon érdekesnek 
tűnik. 
 
Mlinkó Nándor: 
Véleményem szerint az egész eseményt ki kéne vinni a nagypályára. Áram, víz, mosdó ott is 
van, és sokkal nagyobb a hely. 
 
Hrtyán Péter: 
Ha működik a traktoros nyíró, vállalom a fűnyírást. 
 
Thomka Noémi: 
Szerintem a művelődési ház vezetője készítsen egy programtervet, kérjen be árajánlatokat, 
aztán üljünk össze, és tárgyaljuk meg a lehetőségeket és a feladatokat. 
 
Szabó Sándor: 
A „tatár ház” értékesítésével megbíztunk egy ingatlanost, de van már rá konkrét érdeklődő is. 
Mivel nem adtunk kizárólagos megbízást az ingatlanirodának, így bárki hozhat vevőt. 
Egyelőre az érdeklődő intézi a különböző kedvezmények igénylését, ha sikerül neki, akkor 
megveszi, de új hír nincs róla. 
A meghirdetett eszközökre nincs érdeklődő. 
Az Ifjúság úti telek értékesítése megtörtént, a szerződést már aláírtuk. 
 
Kérdezném a képviselőket viszont, a közbiztonság javításával kapcsolatos javaslataikról. 
 
Fekete Anna: 
A képviselők, illetve a polgármester ezt nyilván nem képes megoldani. Sem a 
drogproblémákat nem tudjuk felszámolni, sem az ehhez kapcsolódó betörési hullámot. 
Az összefogás sokat segítene, de nem igen látjuk a hajlandóságot. A polgárőrség felhívására 
egyetlen jelentkező sem volt. Viszont kevés a tájékoztatás ebben az ügyben. Többször kellene 
nyilatkoznunk. 
 
Szabó Sándor: 
Mégis, miről nyilatkozzak, hogy állandó kapcsolatban állok a rendőrséggel, de tanúk híján 
csak nehezen tudnak dolgozni? Nem oszthatok meg olyan információt, hogy kit fogtak már el, 
kit vittek már el, és hogy kiket kellett elengedniük már másnap.  
Tudom, hogy csodát várnak az emberek, de ez nem csak Vanyarci probléma, ez országos 
probléma, és a rendszer működésének hiányossága. Nem tudom felszámolni a 
drogkereskedelmet, és a bűnözést. Nem tudok mit nyilatkozni arra, hogy az önkormányzat 
miért nem tiltja ki a faluból a nemkívánt elemeket, mert értelmes ember tudja, hogy erre nincs 
lehetőségünk. Vannak olyan települések, ahol a házukat értékesíteni kívánók, tekintettel 
vannak a közösségre, és nem adják el olyanoknak a házaikat, akikről már eleve feltételezhető, 
hogy problémás családok, de ez nálunk nem jellemző.  
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Bálint Andrea: 
Ezzel egyetértek, de akkor is jobban kellene kommunikálnunk, és minden lehetséges módon 
tájékoztatni a lakosságot, arról, hogy mi történik, milyen intézkedéseket tettünk, és ez nem 
csak a közbiztonságra igaz, hanem a csatornázási munkálatokra, és minden másra is. 
 
Fekete Anna: 
Egyetértek. A Rózsadombon járhatatlanok az utak. Én tudom, hogy a legutóbbi kooperációs 
értekezleten történő határozott felszólalásod miatt jelent meg végül a söprűs autó, de ezt ki 
kellet volna írni. Mindenről írni kell, hogy az emberek tudják, nem ülünk tétlenül, de ezer 
helyről van megkötve a kezünk. 
 
Szabó Sándor: 
Voltam a Rózsadombon, láttam mi van ott. Azt ígérték, hogy le fogják kövezni az egészet. 
A közbiztonsággal kapcsolatban pedig tisztázni kell, hogy ez csak teljes közösségi 
összefogással, és a rendőrség határozott fellépésével lehet esetleg megoldani. Azzal, hogy 
nekem telefonon jelzik, név nélkül, hogy mit láttak, vagy tapasztaltak, természetesen nem 
akkor, mikor épp látják, és nem a rendőröket értesítik, nem lépünk előre. Akárhány televíziós 
csatorna is jelenik meg. Legfeljebb a falu rossz híre terjed majd egyre inkább. 
 
Thomka Noémi: 
Szerintem, aki közülünk valamit csinál, szervez, vagy tesz, az mind tud róla tájékoztatást 
feltenni a közösségi oldalra. A magam részéről ezt is teszem. Ez a fajta megfelelési kényszer 
nem biztos, hogy jó. Bármit teszünk, vagy próbálunk tenni, mindig lesznek olyan emberek 
akik negatív kommenteket írnak, és nem is akarom minősíteni, hogy milyen stílusban, és 
miket. Tegyük a dolgunkat , a tőlünk telhető legjobb tudásunk, és lehetőségünk szerint. 
Valljuk be, hogy nagyon le tudják húzni a tenni akarásunkat azok a hozzászólók, akik 
mindenben csak a rosszat látják, és keresetlen megjegyzésekkel illetnek, úgy, hogy ők maguk 
még soha semmit nem tettek a közösségért. Szerencsére a többség látja érzi, hogy amit lehet, 
megteszünk, sőt erőn felül is vállalunk mindannyian. 
 
Szabó Sándor: 
Időközben megérkezett Bálint Andrea is, aki a posta bezárás tárgyalánál még nem volt jelen, 
de tudom, hogy tett lépéseket a posta üzemeltetés átvételére, ha esetleg oda kerülne a sor. 
 
Bálint Andrea: 
Igen, így van. Regisztráltam a megfelelő helyen, de még nem tudjuk mi lesz a következő 
lépés, választ, információt, nem kaptunk. Az biztos, hogy nem engedjük, hogy a településen a 
postai szolgáltatás is megszűnjön. 
 
Szabó Sándor: 
Kérem javaslataikat a következő ülésünk időpontjára! 
 
Mlinkó Nándor: 
Szerintem május 31. 16 óra. 
 
Szabó Sándor: 
Rendben, de biztos vagyok benne, hogy előtte lesz még rendkívüli ülésünk, erre mindenki 
készüljön. 
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Várnai Ildikó: 
A kutakkal kapcsolatban, nem szeretnék még tájékoztatást adni, mivel nem egyértelmű a 
szabályozás. Először 2018-ban kezdték el, ezt a fajta fennmaradási engedélyezési eljárást, és 
mindig módosítottak a szabályokon. Most 2023 van, de még mindig jönnek új információk. 
Mivel a kérelem benyújtásának határideje, jelenleg 2023 december 31., így szerintem várni 
kellene, hátha kiderül, hogy pontosan milyen kérelmet, és dokumentációt kell benyújtaniuk a 
kutak tulajdonosainak. Ősszel, ha már kicsit tisztábban látunk, készítünk egy 
formanyomtatványt, és közzétesszük, ott pontosan leírjuk, hogy a kérelmen kívül mit kell 
benyújtani azoknak, akiknek ásott kutjuk, és mit azoknak, akiknek fúrt kutjuk van. 
Tájékoztatót teszünk közzé, hogy mi tartozik jegyzői hatáskörbe, és mi az, amit a 
katasztrófavédelemhez kell benyújtani. Persze, csak akkor, ha nem módosítják addig a 
határidőt, amit már 5 éve mindig tesznek. A cél, hogy a lakosok ne fizessenek szakértőkért, 
vagy a dokumentáció elkészíttetéséért. Persze, ez nem rajtunk múlik. 
 
Szabó Sándor: 
A Zagyvakörnyéki társulás és a Hatvan és környéke társulás is megkeresett azzal, hogy 
testületünk nem hozott döntést a Zagyvakörnyéki társulás megállapodásának módosításával 
kapcsolatban, és ennek hiányában nem tudják bejegyeztetni a módosítást. Ugyan nem látom, 
hogy ezekbe a döntésekbe, és a hulladékgazdálkodásba bármiféle beleszólásunk lehetne, 
annak ellenére, hogy a társulás tagjai vagyunk, hozzuk meg döntéseinket, legalább ne mi 
legyünk az akadály ebben a kérdésben.  
 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, a következő határozatot hozta: 

20/2023. (IV.25.képviselő-testületi határozat: 

Vanyarc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete, mint a Zagyvakörnyéki Települési 
Szilárdhulladék-gazdálkodás Fejlesztése Társulás tagja minősített többséggel elfogadja a 
Zagyvakörnyéki Települési Szilárdhulladék-gazdálkodás Fejlesztése Társulás Társulási 
Megállapodásának (a továbbiakban: ZTM) a következő módosításait: 

1. A ZTM I. Fejezet második-hatodik bekezdése helyébe a következő rendelkezés lép: 

I. A TÁRSULÁS NEVE, SZÉKHELYE, MŰKÖDÉSI TERÜLETE  

[…]  

„Székhelye: [3011 Heréd, Rákóczi Ferenc út 39.] 3015 Csány, Kossuth Lajos utca 2. 

Székhely önkormányzat: [Heréd Községi Önkormányzat] Csány Község Önkormányzata 

Működési területe: a társult települések közigazgatási területe. 

A Társulás alapítói jogokkal felruházott irányító szerve: A társult önkormányzatok 
képviselő-testületei. 

A Társulás közvetlen irányító szerve (gesztora): [Heréd Községi Önkormányzat] Csány 
Község Önkormányzata képviselő-testülete.” 

2. A ZTM V. Fejezet első bekezdése helyébe a következő rendelkezés lép: 

V. A TÁRSULÁS GAZDÁLKODÁSA, VAGYONA 
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„A Társulás pénzeszközeit az [Heréd Községi Önkormányzat, mint] irányító szerv által 
meghatározott hitelintézetnél nyitott bankszámlán kezeli. Más hitelintézetnél bankszámlát 
nem nyithat.” 

3. Ez a társulásimegállapodás-módosítás az azt követő napon lép hatályba, hogy a 
valamennyi tag képviselő-testülete minősített többséggel elfogadta és polgármestereik 
mindegyike aláírta. 

Vanyarc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza Vanyarc 
polgármesterét, hogy a Társulási Megállapodások módosítását Vanyarc Önkormányzata 
képviseletében aláírja.  
 
Határidő: a határozathozatalt követően haladéktalanul 
Felelős: polgármester 
 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, a következő határozatot hozta: 

21/2023. (IV.25.képviselő-testületi határozat: 
 

Vanyarc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete mint a Hatvan és Környéke Települési 
Szilárdhulladék-gazdálkodás Fejlesztése Társulás tagja a Társulási Tanácsülésén igennel 
szavaz és támogatja a következő társulási tanács határozat meghozatalát:  
A társulási tanács határozata elfogadását követő naptól Szabó Ádámot, Kerekharaszt község 
polgármesterét válassza meg a Társulási Tanács alelnökének és számára havi bruttó 65.000 Ft 
tiszteletdíjat állapítson meg. 

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a társulási tanács tagjaként az 
Önkormányzat képviseletében a társulási tanácsülésen szavazati jogát a jelen határozatnak 
megfelelően gyakorolja.  
 
Határidő: a Társulási Tanács soron következő, illetve megismételt ülésén 
Felelős: polgármester  
 
Mivel több napirendi pont nincs, így a polgármester megköszönte a részvételt, és az ülést 
bezárta. 

Kmf. 
 

------------------------   -------------------------- 
Szabó Sándor            Várnai Ildikó 

polgármester           jegyző 
 
 

----------------------------------------------------- 
Fekete Anna 

Jegyzőkönyv-hitelesítő 


